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PRULink Asia Equity Fund is a fund that aims to maximise long-term total return by investing in equity and 
equity-related securities of companies, which are incorporated, or have their area of primary activity in Asia 
Pacific ex-Japan. The Asia Pacific ex-Japan region includes but is not limited to the following countries: 
Korea, Taiwan, Hong Kong, Philippines, Thailand, Malaysia, Singapore, Indonesia, People’s Republic of 
China, India, Pakistan, Australia and New Zealand. The fund may also invest in depository receipts 
[including American Depository Receipts (ADRs) and Global Depository Receipts (GDRs)], debt securities 
convertible into common shares, preference shares and warrants.

PRULink Asia Equity Fund本基金旨在通过投资于在亚太区(日本除外)成立或主要业务在有关区域进行的股票和股
票相关证券以在长期内赚取最高的总回酬。亚太区(日本除外)包括但不受限于以下的国家: 韩国, 台湾, 香港, 菲律
宾, 泰国, 马来西亚, 新加坡, 印尼, 中国, 印度, 巴基斯坦, 澳洲和纽西兰。本基金亦可能投资于存托凭证[包括美国存
托凭证(ADR)与全球存托凭证(GDR)], 可转换至普通股的债务证券, 优先股与凭单。

PRULink Asia Equity Fund adalah dana yang bermatlamat untuk memaksimumkan jumlah pulangan jangka 
panjang melalui pelaburan dalam ekuiti dan sekuriti berkaitan ekuiti syarikat, yang ditubuhkan, atau 
mempunyai bidang aktiviti utama di Asia Pasifik kecuali Jepun. Rantau Asia Pasifik kecuali Jepun 
merangkumi tetapi tidak terhad kepada negara-negara yang berikut: Korea, Taiwan, Hong Kong, Filipina, 
Thailand, Malaysia, Singapura, Indonesia, Republik Rakyat China, India, Pakistan, Australia dan New 
Zealand. Dana juga boleh melabur dalam resit depositori [termasuk Resit Depositori Amerika (ADR) dan 
Resit Depositori Global (GDRs), hutang sekuriti boleh tukar menjadi saham biasa, saham keutamaan dan 
waran.

Eastspring Investments Berhad
.Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan

 瀚亚投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 17/08/2010
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM343,367,573.10
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.50%
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM1.59625
.

PRULink Asia Equity Fund

MSCI Asia Ex-Japan Index

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana
PRULink Asia Equity Fund vs MSCI Asia Ex-Japan Index
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

3.27%

3.87%

-0.60%

1.29%

4.45%

-3.16%

5.47%

9.16%

-3.69%

0.16%

4.67%

-4.51%

16.68%

12.73%

3.95%

11.01%

21.23%

-10.22%

59.63%

167.21%

-107.58%

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

% NAV

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

1 50.20JPMorgan Funds - Asia Growth 
Fund

2 49.94Asia Pacific Ex-Japan Target 
Return Fund

3 -0.14Cash, Deposits & Others

APTR Country Allocation
国家分析 / Peruntukan Negara

% NAV

1 32.51China /  中国

2 12.15Taiwan /  台湾

3 11.55Singapore /  新加坡

4 11.25Korea /  韩国

5 6.82Malaysia /  马来西亚

JPMAGF Country Allocation
国家分析 / Peruntukan Negara

% NAV

1 29.10China /  中国

2 17.50Taiwan /  台湾

3 16.80India /  印度

4 12.80Korea /  韩国

5 11.40Hong Kong /  香港

%

APTR Top 5 Holdings
5大持股 / 5 Pegangan Teratas

1 3.24Sats Limited

2 2.92CSL Limited

3 2.58Alibaba Group Holding Limited

4 2.45Tencent Holdings Limited

5 2.41Samsung Electronics Co., Limited

%

JPMAGF Top 5 Holdings
5大持股 / 5 Pegangan Teratas

1 9.70Taiwan Semiconductor

2 7.90Samsung Electronics

3 6.70Tencent

4 5.00AIA

5 3.20HDFC

Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan Dana

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Source / 资料来源 / Sumber: Lipper for Investment Management and Bloomberg, 30 June 2023

For more information on benchmark kindly refer to / 有关基准的更多详情，请参考 / Untuk maklumat lanjut berkenaan penanda aras, 

sila layari www.msci.com
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

Eastspring Investments Asia Pacific ex-Japan Target Return Fund

Both MSCI APxJ and MSCI EM indices recovered in June led by Taiwan, India and Hong Kong. ASEAN markets lagged with Thailand being the worst within the ASEAN bloc due 

to the ongoing political uncertainty. The AI related names continued to see strength in June which benefitted the technology holdings and Hong Kong / China markets recovered 

following hopes of stimulus to be introduced by the Chinese government.

Stronger US economic data continues to be supportive of the Fed’s rate hike trajectory which suggest that the USD strength could sustain in the near term . However, weaker 

than expected economic data from China has heightened its deflation risk. The oil price has also bounced off its low on the back of supply concerns.

The US consumer prices print came in-line, supported the Fed’s decision to pause interest rate hike in June. Meanwhile, the US Secretary of State Antony Blinken’s visit to 

Beijing pave the way for US President Joe Biden to meet the Chinese Leader Xi Jin Ping in November.

JP Morgan Asia Growth Fund

Asia ex Japan equities recorded a positive performance in June led by India, China/Hong Kong and Taiwan. The month started with a smoother-than expected resolution to the 

US debt ceiling challenge, and continued momentum in the AI/Tech trade led equity markets higher. India was the best-performing index market on the back of strong inflows 

from foreign institutional investors (FIIs). This strong performance was also supported by robust corporate balance sheets, moderating inflation and growth picking up. China 

ended June with a gain, while A-shares eased slightly. Concerns relating to a possible renewed downturn in the real estate market were offset by building anticipation of stronger 

government stimulus in the second half. A very moderate rate cut fitted within the pattern of a policy of incremental easing. Taiwan continued to rise in June, again led by 

technology sector on the back of AI optimism with some laggards being sought after , however inflows significantly slowed from the previous month, suggesting some profit-taking 

sentiment after YTD rally. On the other hand, ASEAN was pulled back by Thailand and Indonesia. Korean equities took a breather after the three-month winning streak as 

foreign investors turned into net sellers amidst concerns on valuation.

Eastspring Investments Asia Pacific ex-Japan Target Return Fund

6 月份，MSCI亚太除日本和 MSCI 新兴市场指数在台湾、印度和香港的带动下双双回升。东盟市场走势落后，其中泰国是最大输家，归咎于政治不确定性挥之不去。人工智能

相关股票继续于6 月份走强，有利于科技股的持有；另外，在市场对中国政府出台刺激措施的期许激励下，香港/中国市场有所复苏。

美国经济数据表现强劲继续支持美联储的加息轨迹，显示美元或得以在短期内维持强势。然而，中国经济数据较预期疲弱加剧了通缩风险。在供应担忧困扰下，油价也从低点

反弹。

美国消费者价格指数符合预期，为美联储于6月份暂停加息的决定提供了支持。与此同时，美国国务卿安东尼·布林肯访华为美国总统乔·拜登于11月与中国领导人习近平的会面

铺平了道路。

JP Morgan Asia Growth Fund

亚洲除日本股市 6 月份表现积极，由印度、中国/香港和台湾市场领涨。检讨月份伊始，美国债务上限问题比预期顺利获得解决，同时人工智能/科技股的持续交易势头带动股

市走高。印度是表现最佳的指数市场，多谢外国机构投资者（FII）大举流入；此外，企业资产负债表稳健、通胀放缓和经济增长回升也应在印度的强劲走势方面记上一功。中

国 以上涨姿态结束6月份的交易，A 股则略有放缓。市场预期政府将于下半年加强刺激措施，抵消了房地产市场可能再次陷入低迷的担忧。温和降息符合渐进性放松政策的模

式。台湾继续于6 月份走高，在人工智能的乐观情绪推动下，科技股再次领涨；其中一些走势落后的股项受到追捧。然而，资金流入较之前一个月明显放缓，显示部分投资者

在年初至今的涨潮后进行套利。另一方面，东盟受泰国和印尼拖累。韩国股市连续三个月上涨后稍作喘息，因为外国投资者在估值担忧下转为净卖家。

Eastspring Investments Asia Pacific ex-Japan Target Return Fund

Kedua-dua indeks MSCI APxJ dan MSCI EM pulih pada Jun diterajui oleh Taiwan, India dan Hong Kong. Pasaran ASEAN ketinggalan dengan Thailand yang paling teruk dalam 

blok ASEAN lantaran ketaktentuan politik yang berterusan. Saham berkaitan AI terus mencatat kekuatan pada Jun yang menerima manfaat dari pegangan teknologi manakala 

pasaran Hong Kong/ China pulih berikutan harapan bahawa rangsangan akan diperkenalkan oleh kerajaan China.

Data ekonomi US yang lebih kukuh terus menyokong trajektori kenaikan kadar Fed yang menunjukkan bahawa kekuatan USD boleh bertahan dalam jangka masa terdekat. 

Namun begitu, data ekonomi China yang lebih lemah daripada jangkaan telah meningkatkan risiko deflasinya. Harga minyak juga telah merudum ke paras rendah berikutan 

kebimbangan tentang bekalan.

Cetakan harga pengguna US datang sejajar, menyokong keputusan Fed untuk menghentikan kenaikan kadar faedah pada Jun. Sementara itu, lawatan Setiausaha Negara US 

Antony Blinken ke Beijing membuka jalan kepada Presiden US Joe Biden bertemu Pemimpin China Xi Jin Ping pada November.

JP Morgan Asia Growth Fund

Ekuiti Asia luar Jepun mencatatkan prestasi positif pada Jun diterajui oleh India, China/Hong Kong dan Taiwan. Bulan tinjauan bermula dengan penyelesaian cabaran siling 

hutang US yang lebih lancar daripada jangkaan, momentum perdagangan AI/Tech yang berterusan rancak mendorong pasaran ekuiti ke paras lebih tinggi. India merupakan 

pasaran indeks berprestasi terbaik berikutan aliran masuk yang kukuh daripada pelabur institusi asing (FII). Prestasi kukuh ini turut disokong oleh kunci kira-kira korporat yang 

kukuh, inflasi yang menyederhana dan peningkatan pertumbuhan. China mengakhiri Jun dengan keuntungan, manakala saham A susut sedikit. Kebimbangan tentang 

kemungkinan kemerosotan baharu dalam pasaran hartanah telah diimbangi dengan membina jangkaan rangsangan kerajaan yang lebih kukuh pada setengah tahun kedua. 

Potongan kadar yang sangat sederhana bersesuaian dengan corak dasar pelonggaran tambahan. Taiwan terus meningkat pada Jun, sekali lagi diterajui oleh sektor teknologi 

ekoran keyakinan ke atas AI dengan sebahagian keciciran sedang dileraikan, namun aliran masuk perlahan dengan ketara berbanding bulan sebelumnya, mencadangkan 

beberapa sentimen pengambilan untung selepas peningkatan YTD. Sebaliknya, ASEAN ditarik balik oleh Thailand dan Indonesia. Ekuiti Korea berehat selepas mencatatkan 

kejuaraan selama tiga bulan berturut-turut apabila pelabur asing bertukar menjadi penjual bersih di tengah-tengah kebimbangan mengenai penilaian.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan
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Eastspring Investments Asia Pacific ex-Japan Target Return Fund

Despite the market volatilities, we continue to like the Asian region. We continue to see a backdrop of long-term structural economic growth across Asia and a diverse corporate 

sector which offers us many investment opportunities when taking a longer-term investment approach.

JP Morgan Asia Growth Fund

China’s economic recovery, which initially looked very strong, has disappointed investors on the back of limited follow through from pent-up demand, a slow recovery in the job 

market and weakness in the all-important property sector. This has seen policy rates cut alongside with targeted consumer stimulus. The June PMI report suggested a moderate 

uptick in manufacturing activity, but the pace of recovery in the service sector moderated. We retain our view that consumption growth will accelerate, but the timing does appear 

to have been deferred due to the lockdowns’ longer lasting impact on consumer psychology .

Asian equities valuations are near average levels at the aggregate, but individual countries offer an even greater opportunity. The earnings outlook for Asian markets is more 

encouraging than other regions in 2023, in large part because Asian markets experienced earnings downgrades throughout 2022.

Eastspring Investments Asia Pacific ex-Japan Target Return Fund

尽管市场走势波动，我们仍然看好亚洲地区。我们继续留意到亚洲的长期结构性经济增长和多元化的企业领域，为我们提供了许多长期投资良机。

JP Morgan Asia Growth Fund

中国经济复苏最初看起来非常强劲，但因压抑需求的后续释放效应有限、就业市场复苏缓慢以及关键的房地产行业表现疲软，其经济复苏力度令投资者感到失望。因此，有关

当局下调政策利率，同时实施针对性的消费刺激措施。6月份采购经理人指数（PMI）报告显示制造业活动适度回升，但服务业复苏步伐放缓。我们仍然认为消费增长将加

速，但由于封锁对消费者心理产生持久的影响，进而推迟了增长加速的时机。

亚洲股票估值整体上接近平均水平，但个别国家提供了更大的良机。与其他地区相比，亚洲市场2023 年的盈利前景更令人鼓舞，很大程度是因为其在2022 年经历了盈利下

调。

Eastspring Investments Asia Pacific ex-Japan Target Return Fund

Walaupun terdapat ketaktentuan pasaran, kami terus menyukai rantau Asia. Kami terus melihat latar belakang pertumbuhan ekonomi struktur jangka panjang di seluruh Asia 

dan kepelbagaian sektor korporat menawarkan kami banyak peluang pelaburan apabila mengambil pendekatan pelaburan jangka panjang.

JP Morgan Asia Growth Fund

Pemulihan ekonomi China, yang pada mulanya kelihatan sangat kukuh, telah mengecewakan pelabur berikutan tindakan susulan yang terhad ekoran permintaan yang tertahan, 

pemulihan pasaran pekerjaan yang perlahan dan sektor hartanah yang sangat penting juga lemah. Oleh itu, kadar dasar dipotong seiring rangsangan pengguna yang 

disasarkan. Laporan PMI Jun mencadangkan peningkatan sederhana aktiviti pembuatan, tetapi kadar pemulihan sektor perkhidmatan menjadi sederhana. Kami mengekalkan 

pandangan bahawa pertumbuhan penggunaan akan mempercepat, tetapi masa itu nampaknya ditangguh kerana kesan sekatan pergerakan yang lebih lama terhadap psikologi 

pengguna.

Penilaian ekuiti Asia hampir pada tahap purata agregat, tetapi negara individu menawarkan peluang yang lebih besar. Tinjauan pendapatan pasaran Asia adalah lebih 

menggalakkan berbanding rantau lain pada tahun 2023, sebahagian besarnya kerana pasaran Asia mengalami penurunan taraf pendapatan di sepanjang tahun 2022.

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略 / Tinjauan dan Strategi Dana 
.

The Fund returned 3.27% for the month, underperforming the benchmark return of 3.87% by 0.60%. Year-to-date, the Fund returned 5.47%, underperforming the benchmark 

return of 9.16% by 3.69%.

Eastspring Investments Asia Pacific ex-Japan Target Return Fund

The Fund registered a positive return of 1.85% for the month, outperforming the target rate of return of +0.63% (8% pa compounded) by 1.22%. The outperformance was mainly 

due to the exposure to the technology sector and also holdings in Taiwan, India, Hong Kong and China markets.

The Fund is anchored by high dividend yielding stocks to provide steady recurring income and quality growth securities with positive momentum that have potential to generate 

return above the target rate.

The Fund has further reduced China exposure in the fund and taken profit on selective industrial and technology stocks, as well as reducing exposure in sectors that are facing 

challenges. We increased overall exposure in Taiwan and ASEAN markets. We stay cautious in India due to stretched valuations. We plan to deploy the cash to accumulate high 

dividend yielding stocks and laggards during market weakness.

JP Morgan Asia Growth Fund

Against this backdrop, the fund outperformed over the month mainly driven by stock selection in China, Korea and Taiwan, although this was partially offset by being overweight 

Indonesia.

At the stock level, China internet/gaming names NetEase and Tencent continued to perform well given solid game performance in recent weeks . Amongst the key contributors 

was a duet of Industrial names Zhejiang Dingli and Delta Electronics. The former advanced amide strong overseas expansion whilst the latter rallied on power supply from 

AI-related server order. Further contribution came from a basket of quality Indian names including HDFC/HDFC Bank, Britannia and Shriram Transport amid buoyant market 

sentiment.

Conversely, nil exposure to some AI/EV related names in China/Taiwan (Baidu, Quanta, Li Auto and Nio) detracted value. Several China recovery related names such as Foshan 

Haitian and Zhuzhou CRRC Times Electrical sounder performed on the back of slower -than-expected recovery momentum in China. China Merchants Bank was another key 

detractor as concerns over property related exposure and weakness in wealth management weighed on the share price.
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In terms of portfolio activities, we initiated several new positions in Korea (consumer staple name on margin expansion) and India (cyclical play to gain exposure to CAPEX 

cycle) after their share prices pulled back. The buys were partly funded by reducing positions in selected Chinese consumption and Indian financials names with lower 

conviction.

此基金于月内录得3.27%回酬，较回酬为3.87%的基准逊色0.60%。年度至今，基金的回酬是5.47%，跑输提供9.16%回酬的基准3.69%。

Eastspring Investments Asia Pacific ex-Japan Target Return Fund

基金月内录得 1.85%的正回报，超越+0.63%目标回报率（年复利 8%）1.22%。表现出色主要归功于我们在科技领域的持仓，以及在台湾、印度、香港和中国市场的持有。

此基金瞄准可提供稳定经常性收入的高息股，以及有潜能产生高于目标利率回报且具有积极势头的优质增长证券。

基金进一步减低了其中国投资，并对特定工业和科技股进行套利，同时减持那些面临挑战的行业。我们整体上增持台湾和东盟市场；但因估值过高而对印度保持谨慎立场。我

们计划在市场走软时将现金投入于累积高息股和走势落后的股票。

JP Morgan Asia Growth Fund

在当前背景下，基金月内表现优异，主要受到在中国、韩国和台湾的选股效应推动。然而，增持印尼部分抵消了有关利好。

股票方面，由于游戏领域近期表现强劲，网易（NetEase）和腾讯（Tencent）等中国互联网/游戏股继续高奏凯歌；其中的主要贡献成员包括浙江鼎力（Zhejiang Dingli）和台

达电子（Delta Electronics）这两家工业 “双雄” 企业。前者在强劲的海外扩张下走高，后者则在人工智能相关服务器订单的利好激励下反弹。另外，在市场情绪高涨的情况

下，HDFC/HDFC银行、Britannia和Shriram Transport等一篮子优质印度公司还为基金表现做出了进一步贡献。

相反，基金零持有百度（Baidu）、广达（Quanta）、理想汽车（Li Auto）和蔚来（Nio）等部分中国/台湾人工智能/电动汽车相关企业拖累了表现。另外，佛山海天（Foshan 

Haitian）和株洲中车时代电气（Zhuzhou CRRC Times Electrical）等数家与中国经济复苏相关的公司在中国经济复苏势头较预期缓慢下表现逊色。招商银行（China 

Merchants Bank）是另一个主要的负面因素，归咎于市场对房地产相关投资和财富管理疲软的担忧打压股价。

投资组合活动方面，我们在数只韩国和印度股项的股价回调后启动了投资；韩国的对象是利润扩张的必需消费品，印度的则包括周期性证券，以在资本支出周期的周期性轮换

交易下分一杯羹。这些买入部分是通过减持不被看好的特定中国消费和印度金融股来融资。

Dana memberikan pulangan 3.27% pada bulan ini, tidak mengatasi pulangan penanda aras 3.87% sebanyak 0.60%. Sejak awal tahun sehingga kini, Dana memperoleh 

pulangan 5.47%, tidak mengatasi pulangan penanda aras 9.16% sebanyak 3.69%.

Eastspring Investments Asia Pacific ex-Japan Target Return Fund

Dana mencatatkan pulangan positif 1.85% pada bulan ini, mengatasi kadar sasaran pulangan +0.63% (8% setahun dikompaun) sebanyak 1.22%. Prestasi baik ini didorong 

terutamanya oleh pendedahan kepada sektor teknologi dan juga pegangan di pasaran Taiwan, India, Hong Kong dan China.

Dana disokong oleh saham yang menghasilkan dividen tinggi untuk menyediakan pendapatan berulang yang stabil dan sekuriti pertumbuhan berkualiti dengan momentum 

positif yang berpotensi menjana pulangan melebihi kadar sasaran.

Dana telah mengurangkan lagi pendedahan di China dan mengambil untung ke atas saham perindustrian dan teknologi tertentu, serta mengurangkan pendedahan dalam sektor 

yang mendepani cabaran. Kami meningkatkan pendedahan keseluruhan dalam pasaran Taiwan dan ASEAN. Kami kekal berhati-hati di India kerana penilaian yang meregang. 

Kami merancang untuk menggunakan wang tunai agar mengumpul saham menghasilkan dividen yang tinggi dan ketinggalan semasa pasaran lemah.

JP Morgan Asia Growth Fund

Berlatarbelakangkan keadaan ini, Dana berprestasi baik pada bulan tinjauan didorong terutamanya oleh pemilihan saham di China, Korea dan Taiwan, walaupun sebahagiannya 

ditimbal oleh pegangan berlebihan di Indonesia.

Di peringkat saham, nama internet/permainan China NetEase dan Tencent terus menunjukkan prestasi yang baik sementelah prestasi permainan yang mantap sejak beberapa 

minggu kebelakangan ini. Antara penyumbang utama ialah dua nama perindustrian iaitu Zhejiang Dingli dan Delta Electronics. Zhejiang Dingli mara di tengah-tengah 

pengembangan luar negara manakala Delta Electronics meningkat ekoran bekalan kuasa daripada pesanan pelayan berkaitan AI. Sumbangan selanjutnya datang daripada 

sekumpulan saham berkualiti dari India termasuk HDFC/HDFC Bank, Britannia dan Shriram Transport di tengah-tengah sentimen pasaran yang memberangsangkan.

Sebaliknya, ketiadaan pendedahan kepada beberapa saham berkaitan AI/EV di China/Taiwan (Baidu, Quanta, Li Auto dan Nio) menyusutkan nilai. Beberapa saham berkaitan 

pemulihan di China seperti Foshan Haitian dan Zhuzhou CRRC Times Electrical memberikan prestasi baik meskipun momentum pemulihan lebih perlahan daripada yang 

dijangkakan di China. China Merchants Bank merupakan satu lagi penjejas utama kerana kebimbangan terhadap pendedahan berkaitan hartanah dan kelemahan dalam 

pengurusan kekayaan mempengaruhi harga saham.

Dari segi aktiviti portfolio, kami memulakan beberapa pegangan baharu di Korea (saham pengguna asasi berikutan pengembangan margin) dan India (tema kitaran untuk 

mendapatkan pendedahan kepada kitaran CAPEX) selepas harga saham masing-masing mengundur. Sebahagian pembelian dibiayai dengan mengurangkan kedudukan dalam 

sebilangan pengguna China dan saham kewangan India dengan sabitan yang lebih rendah.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, June 2023, Eastspring Investments Berhad

Disclaimer



PRULink Asia Equity Fund
All data is as of 30 June 2023 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2023年6月30日的数据

Semua data seperti pada 30 Jun 2023 melainkan jika dinyatakan

All data is as of last valuation date of the month.
PAMB:
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail. The fund fact sheet of the Target Fund will be available at www .eastspring.com.sg.

MSCI: The MSCI information may only be used for your internal use, may not be reproduced or redisseminated in any form and may not be used as a basis for or a component of any financial 
instruments or products or indices.  None of the MSCI information is intended to constitute investment advice or a recommendation to make (or refrain from making) any kind of investment 
decision and may not be relied on as such. Historical data and analysis should not be taken as an indication or guarantee of any future performance analysis, forecast or prediction. The MSCI 
information is provided on an “as is” basis and the user of this information assumes the entire risk of any use made of this information.  MSCI, each of its affiliates and each other person involved 
in or related to compiling, computing or creating any MSCI information (collectively, the “MSCI Parties”) expressly disclaims all warranties (including, without limitation, any warranties of originality, 
accuracy, completeness, timeliness, non-infringement, merchantability and fitness for a particular purpose) with respect to this information.  Without limiting any of the foregoing, in no event shall 
any MSCI Party have any liability for any direct, indirect, special, incidental, punitive, consequential (including, without limitation, lost profits) or any other damages. (www.msci.com)

PAMB: 任何投资皆涉及投资风险,包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回
酬(后者取决于您的保费分配率与费用). 您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定. 保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬
可能会低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子, 如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以
保单文件者为准.若说明书的英文。马来文和中文版有差异则以英文版为准。有关目标基金的基 金说明书, 请浏览 www.eastspring.com.sg。

资料来源: MSCI。MSCI信息仅供您本身及组织内部之用，因此不能以任何形式将之复制或传播，而且也不可作为任何金融工具或产品或指数的基础或组件。MSCI信息不可作为投资的
建议，或作出（或不作）任何种类的投资决定的建议，并且也不可视为投资的依据。过往的数据和分析不可作为未来表现分析、预测或预报的指标或保证。MSCI信息乃是“按原样”提
供，而使用者必须对使用信息的一切后果负全责。编制、估算或创建一切MSCI信息的MSCI和其关联机构以及参与这些事项或与之有关的一切人士（统称为“MSCI各方”），特此表明不
对有关信息作出任何保证（包括但不限于对某特殊目的的原创性、准确性、完整性、适时性、不侵权性、商业性及适用性的担保）。除上述内容外，MSCI各方在任何情况下均不会对直
接、间接、特殊、偶然、惩罚性、后续的损失（包括但不限于利润的损失）或其他损失承担责任。（www.msci.com）

PAMB: Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad. Lembaran Fakta Dana untuk Dana Sasaran akan tersedia di 
www.eastspring.com.sg.

MSCI: Maklumat MSCI hanya boleh digunakan untuk kegunaan dalaman organizasi anda, tidak boleh direproduksi atau disebarluaskan dalam sebarang bentuk dan tidak boleh digunakan 
sebagai asas untuk atau komponen bagi sebarang instrumen atau produk atau indeks kewangan. Tiada maklumat MSCI dimaksudkan untuk membentuk nasihat pelaburan atau cadangan untuk 
membuat (atau mengelakkan daripada membuat) apa-apa keputusan pelaburan dan tidak boleh disandarkan ke atasnya. Data dan analisa yang telah lalu tidak boleh di ambil sebagai petunjuk 
atau jaminan untuk sebarang analisa prestasi masa depan, ramalan atau telahan. Maklumat MSCI disediakan berdasarkan "sebagaimana adanya" dan pengguna maklumat tersebut mengambil 
alih keseluruhan risiko penggunaan maklumat yang berkenaan. MSCI, setiap ahli gabungannya dan setiap individu yang terlibat dalam atau berkaitan dengan menyusun, mengira atau membuat 
apa-apa maklumat MSCI (secara kolektif, "Pihak MSCI") dengan jelas menafikan semua waranti (termasuk, tidak terhad, sebarang waranti keaslian, ketepatan, kesempurnaan, ketepatan masa, 
tidak menyalahi, kebolehdagangan dan kesesuaian bagi tujuan tertentu) berkaitan dengan maklumat ini. Tanpa mengehadkan apa-apa yang disebutkan di atas, tiada satu keadaan pun Pihak 
MSCI patut menanggung sebarang liabiliti sama ada kerugian, langsung, tidak langsung, sampingan, hukuman, akibat (termasuk, dan tidak terhad ke atas kehilangan keuntungan) atau apa-apa 
ganti rugi lain. (www.msci.com)
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